
   
 
 
 

 

Protokoll från styrelsemöte 2014-11-12 

 
Närvarande: Bengt Bengtsson, Michael Dahlman, Lars Collvin, Kurt 
Hagenrud, Sven Sassersson och Sonja Eliasson, samt inbjuden expert 
Gösta Regnell 
 

1. Kurt förklarar mötet öppnat. 
2. Dagordningen godkänns.  
3. Föregående protokoll föranleder inga kommentarer. 
4. Gösta föredrar olika möjligheter till finansiering av 

vattenvårdsprojekt och vad man möjligen kan förvänta sig i 
framtiden (presentationen bifogas detta protokoll). Gösta menar att 
det kan vara en fördel att inte vara en myndighet när man vill driva 
projekt, men det då måste finnas en anställd administratör och det 
måste komma bidrag från kommunen. Fortsatt blir det så att större 
projekt kommer att prioriteras, trots att genomförandetiden ska 
begränsas till 2 år. Man kan dock söka för stora projekt i etapper. 

5. Lars redogör för läget i SRK-projektet. HaV har hittills inte gett 
besked om bidrag, Lars skickar påminnelse. Styrelsen öppnar för 
att vattenrådet möjligen kan bidra med mer pengar än de beslutade 
25 000 kronorna. 

6. Styrelsen beslutar genomföra studieresan till Danmark den 12-13 
maj 2015. Beslutas också att vattenrådets bidrag ska täcka 
kostnaden för bussresan, vilket inkluderar hotell och mat för 
chaufför och Lena Vought. Övriga deltagare står var och en för 
hotell och mat. Bengt förbereder inbjudan, som ska gå ut senast i 
januari. Eventuellt kan vi skicka ut en kort ”boka-dagen” information 
så fort som möjligt. Vi fastslog att inbjudan ska vara bred och bör 
omfatta olika myndigheter (även statliga), kommuner, föreningar 
och politiker. 

7. Frågan om fortsatt administration: Styrelsen beslutar att Bengt 
övertar kassörsrollen tillsvidare. Kurt aviserar att han 
fortsättningsvis inte har mandat att företräda Hörby kommun, men 
att han kan kontakta kommun och undersöka om han kan fortsätta 
sitt uppdrag som ordförande i Österlens vattenråd. Styrelsen 
uttrycker sin starka önskan att behålla Kurt som ordförande. 
Styrelsen konstaterar också att det börjar bli dags att få in lite 
”ungdomar” i styrelsen.  

8. Lars redogör för händelseförloppet efter utsläppet från Nordic Sea 
Winery till Tommarpsån. Inget nytt i förhållande till tidigare 
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information via E-post, förutom att han börjat sammanställa våra 
befintliga mätresultat från Hamnabro. Fortsättning följer… 

9. Inga övriga frågor. 
 

10. Nästa möte: 28 januari kl. 09:00 på 
Samhällsbyggnadsförvaltningen i Simrishamn. 
 

 
 

/ Bengt 


